



BATHURST POLICE FORCE FORCE POLICIÈRE DE BATHURST

PRESS RELEASE / COMMUNIQUÉ DE PRESSE

For Immediate Release

Pour Diffusion Immédiate

2021-03-29

On March 25th, 2021, the Bathurst Police Force Patrol Section responded to a call at a licensed establishment located in Bathurst, where it was discovered that a male individual had been stabbed.

With the assistance of the Bathurst Police Force's Criminal Investigation Division and the Forensic Identification Specialist, an investigation was initiated, resulting in the arrest of 2 male individuals aged 26 and 21.

As the investigation is ongoing, no further details will be released at this time.

Sergeant Roger Melanson
Criminal Investigation Division
Bathurst Police Force

2021-03-29

Le 25 mars 2021, la Section de patrouille de la Force policière de Bathurst est intervenue dans un établissement licencié à Bathurst NB, où on a découvert qu'un homme avait été poignardé.

Avec l'aide de la division des enquêtes criminelles de la force policière de Bathurst ainsi que du spécialiste de l'identification médico-légale, une enquête fut initiée, résultant dans l'arrestation de 2 hommes âgés de 26 et 21 ans.

Alors que l'enquête est toujours en cours, aucun autre détail ne sera divulgué pour le moment.

Sergent Roger Melanson
Division des enquêtes criminelles
Force Policière de Bathurst